512行動慈善音樂會

Operation 512
Date:    Saturday June 21, 2008

 Time:    8:00 pm - 9:30 pm

請伸出援手，救助受地震影響的四川災民!
Act Now and help the victims in Sichuan!
(所有捐款將撥捐歸香港紅十字會All proceeds will be donated to The Hong Kong Red Cross)

捐 款 表 格Donation Form
捐款人資料 Donor’s Information:

我願意捐助#:
I would like to contribute#: 

□HK$500     □HK$1,000   □ Others_________________
捐助者姓名 Name of Donor: ______________________________________(Dr / Mr / Miss / Ms / Mrs)
地址 Address:_____________________________________________________________________________ 

聯絡電話 Telephone: ____________________電郵 Email: _____________________________
· 需要捐款收據 Donation Receipt required
捐款方式Method of Donation:

接受捐款日期Donation period: 3/6/2008 to 30/6/2008
□    支票 Cheque  (支票號碼Cheque No. ________________  銀行Bank : ________________________________)  
(劃線支票抬頭「香港大學校友會」並寄至香港豎琴堡 - 郵寄地址如下)
(Payable to “HONG KONG UNIVERSITY ALUMNI ASSOCIATION” and send it to Hong Kong Harp Chamber – see mailing address below)

□    直接存入銀行戶口 Direct Deposit to Bank Account: 匯豐銀行HSBC: (004)-808-5-000324


註: 請於銀行存款收條上寫上捐款人姓名及聯絡電話，連同電子郵箱及郵寄地址，親臨、郵寄、傳真或電郵交回香港豎琴堡，以便確認捐款。香港豎琴堡將聯絡閣下，安排派發音樂會門卷及捐款收據。為確保捐款情况公開，捐款人姓名及捐款金額將於香港大學校友會網站列出。 

Note: To help us identify your donation, please send us the Bank-in Slip either in person, by fax, by email or by post to Hong Kong Harp Chamber.  Please write down your FULL NAME, CONTACT NUMBER, EMAIL ADDRESS AND POSTAL ADDRESS.  Harp Chamber will be contacting you on ticket arrangement and mailing of Donation Receipt.  As public audit, name of donors and donation amounts will be listed at HKUAA website. 
地址 Address：18A CKK Commercial Center, 289 Hennessy Road, Wanchai, HK.  

傳真號碼 Fax No. : 3741-0203  

電郵Email : kitty@harpchamber.com
	     謝 謝 您 的 慷 慨 支 持 ! Thank You for Your Generous Support!


香港豎琴堡     Hong Kong Harp Chamber
地址 Address: 18A CKK Commercial Center, 289 Hennessy Road, Wanchai, HK
聯絡電話Tel: Vivian Leung (852) 3741-0202 傳真Fax: 3741-0203
# 捐助HK$1,000或以上者將免費獲得「512行動慈善音樂會」頭等門票一張；

捐助HK$500或以上者將獲門票一張；

捐助HK$300或以上者(20歲以下)將獲門票一張。

Donor of HK$1,000 or above (Platinum Donor) will receive one Preferential Complementary Ticket for “Operation 512”; 

Donor of HK$500 or above (Gold Donor) will receive one Complementary Ticket;

Young Donor (Aged 20 or below) of HK$300 or above will receive one Complementary Ticket.







